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Fråga till ordförande i samhällsbyggnadsnämnden

Ett inbjudande kommuncentrum?

När man besöker centrala Hyltebruk ser man en rabatt längs 
väggen till G:a hallen som inte är kantskuren och ogräset 
frodas. Vid trappan till G:a hallen växer gräs/ogräs och 
detsamma runt träd och lyktstolpar längs Storgatan. Och det 
har bildats ett antal ”grönområden”, varav bilden visar ett på 
Fabriksgatan.

Min fråga till ordförande i Samhällsbyggnadsnämnden är: 

Tycker du att detta är en vacker bild av centrala Hyltebruk?

Om svaret är nej - vad tänker du vidta för åtgärder?
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